
Zápis č. 6/2017 Komise životního prostředí   

Rady městské části Praha 21, konané dne 28.6.2017 
 

Zahájení jednání        16:30  

Ukončení jednání:    18:00 

Účastníci jednání 
 

Přítomni:  Předsedkyně komise – RNDr. Jitka Jenšovská 

  M. Švejnoha, DiS. - tajemník 

Ing. J. Carbolová, Ing. R. Březina, Ing. V. Beroušek, Ing. M. Hartman, Mgr. J. Hruška  - 

členové komise 

 

Omluveni: pan Váša 

Nepřítomni: - 

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21:  
Hosté:  

Program 
1. Představení nových členů a tajemníka KŽP 

Předsedkyně komise představila nového člena komise Mgr. Jiřího Hrušku. Pan Švejnoha informoval 

o přesunu kompetencí samosprávy zeleně na paní Danu Slabochovou a o „administrativním“ přesunu 

pracovní čety úřadu původně spadající pod odbor VHČ nově pod OMI, kde má nového vedoucího 

pana Daniela Váňu, na kterého členům komise rozešle kontakty. 

 

2. Orchideová louka 

Komise byla seznámena s plány oblasti, kde byla vytvořena studie na orchideovou louku. Dle 

zákresu a tabulky majitelů je zhruba třetina dotčených pozemků v duplicitním vlastnictví. Pan 

Švejnoha do příštího jednání komise vytvoří mapu dle projektu orchideové louky s  vyznačením 

hranice a podílem vlastníků. Vzhledem k tomu, že se některým členům komise nedaří připojit do 

alfresca, bude podklad poslán e-mailem. 

 

3. Topol v MŠ Sluníčko 

Po předložení návrhu paní ředitelky MŠ sluníčko k pokácení topolu v rohu hřiště školky pan Březina 

uvedl, že již v minulosti navrhoval vedení ZŠ, v jehož areálu se hřiště nachází, komplexní 

dendrologický průzkum celého areálu a řešit problém celkově. Komise navrhuje, aby MČ nechala 

v rámci celého areálu ZŠ i MŠ provést dendrologický průzkum a dle tohoto průzkumu dále 

postupovala při kácení a výsadbě dřevin na předmětných pozemcích. 

 

4. Sondy na hlavní silnici – Komise byla informována o sondách vykopaných u hlavní komunikace. Ve 

vykopaných sondách se nedrží voda a v profilu sondy nebyly zjištěny sítě. Pan Švejnoha zašle e-

mailem zákres sond v mapě. 

 

5. Úprava okolí pomníku padlých Rohožník 

Paní Vrbková z OŽPD zpracovala návrh osázení pomníku s živým plotem na obou stranách chodníku 

a dřišťálem okolo samotného pomníku. Pan Březina navrhl zvážit zaměnit dřišťál za jiný druh keře a 

případnou realizaci spojit s prokácením okolí dřevin pomníku. 

 

6. Kanalizační řad Blatov 

Doposud nikdo z občanů nereagoval na výzvu k připojení, která byla vložena do schránek majitelům 

nemovitostí u nově zbudované kanalizace na Blatově. Pan Švejnoha zjistí znění výzvy občanům a 

rovněž zjistí, jestli je možné požádat o připojení ihned nebo až po dokončení přečerpávající stanice.  

 

 

 



7. Úprava zeleně u křižovatky Starokolínská/Staroklánovická 

Předložené varianty návrhu zeleně je nutné konzultovat s dopravní komisí, protože by mohl kolidovat 

s plánovaným rozšířením křižovatky. 

 

8. Přidání kontejneru na kov v ulici Holšická 

Pan Švejnoha informoval členy komise o možnosti přidat kontejner na kov do stanoviště tříděného 

odpadu v ulici Holšická. Dle informací paní Carbolové bývá kontejner na papír pravidelně 

přeplňován o víkendu, načež byla požádána o vyfotografování přeplněných kontejnerů jako nutnou 

přílohu k žádosti o navýšení počtu kontejnerů na tomto stanovišti. 

 

9. Redukce černé zvěře – informace k bodu z minulého jednání  

Pan Švejnoha kontaktoval Odbor ochrany prostředí MHMP pana Ing. Martina Hrušku, dle jehož 

informací nedochází k odlákání divokých prasat pomocí vnadidel do katastru Újezda nad Lesy, pouze 

je zakázán jejich příkrm v okolí Černého mostu. Divočáci se stáhli do okolí Dubče a přilehlých 

řepkových polí. 

 

10. Upozorňující dopis na lesy Hl. m. Prahy a Lesy ČR o stavu lesních cest 

Obě zmíněné instituce byly obeslány upozorňujícími dopisy s prosbou o údržbu cest v lese a 

proklestění zeleně u komunikací sloužící jako úkryty. Zatím není zpětná vazba. 

 

11. Projednání směrnice o darech a dotacích 

Členové komise se seznámili s návrhem vnitřní směrnice o darech a dotacích, tento návrh směrnice 

bude předložen RMČ ke schválení dne 25. července 2017.   

Pan Hartman uvedl k bodu 1b), že výpis z katastru nemovitostí je příliš nákladný, že by mohl stačit 

výpis z listu vlastníků, že by se měl vytvořit systém archivace všech žádostí a hotových projektů, 

dále, že by předepsaná doba udržitelnosti 5-ti let měla být změněna na „ aktuální dobu udržitelnosti 

projektu“ a v části týkající se povinností žadatele vyřídit veškeré legislativní náležitosti doplnit, že 

MČ jako vlastník/správce poskytne v případě nutnosti žadateli plnou moc. 

 

 

Zapsal:   M. Švejnoha., DiS                            dne: 3. 7. 2017 

 

Předáno k připomínkování RNDr. J. Jenšovské        dne: 3. 7. 2017   

 

Připomínky zapracovány:  10.7.2017 

Zápis ověřen dne: - e-mailem 

Termín příštího jednání je:   V průběhu prázdnin budou aktuální případy řešeny v komisi cestou e-mailové 

korespondence, koncem srpna bude navržen termín pro jednání KŽP  v září 

 


